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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                      ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ∆ΙΑ∆ΥΚΤΙΟ 

ΝΟΜΟΣ   ΚΥΚΛΑ∆ΩΝ                                 Αρ.Πρωτ.: 4933/30-4-2015 

∆ΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ 

                              Α ρ ι θ µ. Α π ό φ α σ η ς : 112/2015 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το Πρακτικό  9/2015 της Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού  Συµβουλίου  Πάρου  

 

Θ έ µ α: Λήψη απόφασης σχετικά µε την αναγκαστική µεταφορά ταµειακών διαθεσίµων 

των Φορέων Γενικής Κυβέρνησης προς επένδυση στην Τράπεζα της Ελλάδος. 

Στην Πάρο σήµερα 22 Απριλίου 2015 ηµέρα Τετάρτη και ώρα 19.30΄, το ∆ηµοτικό Συµβούλιο 

Πάρου συνήλθε σε  δηµόσια έκτακτη συνεδρίαση στο δηµοτικό κτίριο πρώην Ξενοδοχείο 

«ΞΕΝΙΑ» ύστερα από την µε αριθµό πρωτ. 4464/22-04-2015 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου του, που δηµοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του ∆ήµου Πάρου και 

επιδόθηκε µε αποδεικτικό στους ∆ηµοτικούς Συµβούλους και στον ∆ήµαρχο,  σύµφωνα µε τις 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87) και του άρθρου 95 παρ.4 του 

Ν.3463/2006, καθώς και στους Προέδρους των Συµβουλίων των ∆ηµοτικών και Τοπικών 

Κοινοτήτων Πάρου σύµφωνα µε την παρ. 8 του άρθρου 67 του Ν. 3852/10, για την συζήτηση 

και λήψη απόφασης στο παρακάτω θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

Πριν από την έναρξη  της συνεδρίασης αυτής διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο, πως υπήρχε 

νόµιµη απαρτία, δεδοµένου ότι σε σύνολο 27 µελών παραβρέθηκαν 19 µέλη και ονοµαστικά 

οι: 

Από τους ∆ηµοτικούς Συµβούλους 

Π α ρ ό ν τ ε ς Α π ό ν τ ε ς 

1. Άγουρος Άγγελος           1. Βλαχογιάννης Χρήστος 

2. Αντιπαριώτης ∆ηµήτριος  2. Γκίκας Νέστωρ 

3. Γκόκας Αλέξιος   3. Καλακώνας Μηνάς (προσήλθε κατά τη συζήτηση 

του 1ου θέµατος Η.∆.) 

4. Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα 4. Μαλινδρέτος Χαράλαµπος 

5. Καραχάλιος Σταύρος 5. Πατέλη Αικατερίνη 

6. Λεοντής Μικές  6. Πατέλης Άγγελος 

7. Λουκής Γεώργιος                7. Ραγκούσης Γεώργιος (προσήλθε κατά τη 

συζήτηση του 1ου θέµατος Η.∆.) 

8. Μαλαµατένιος Εµµανουήλ 8. Σαρρής Νικόλαος 

9. Μαρινόπουλος Αθανάσιος  

10. Πετρόπουλος Ιωάννης  

11. Πούλιος Γεώργιος  

12. Ροκονίδας Κωνσταντίνος  

13. Ρούσσος Βατίστας        

14. Ρούσσος Πέτρος  

15. Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος  

16. Σαρρή – Παπακυρίλλου Θεοδώρα  

17. Τριπολιτσιώτης Γεώργιος  

18. Χανιώτη Μαρία  

19. Χριστόφορος Χρήστος  

Παρών ήταν και ο ∆ήµαρχος Πάρου κ.  Μάρκος Κωβαίος. 

Στην  συνεδρίαση παραβρέθηκε ο υπάλληλος του ∆ήµου Πάρου κ. Σπανόπουλος Νικόλαος για 

την τήρηση των πρακτικών. 
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Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος ύστερα  από 

την διαπίστωση απαρτίας κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και ζήτησε την συναίνεση του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου ως προς το κατεπείγον του θέµατος. Ανέφερε τον λόγο που η 

συνεδρίαση έχει κατεπείγοντα χαρακτήρα και συγκεκριµένα οι επιπτώσεις που θα έχει η 

υλοποίηση της ανωτέρω νοµοθετικής πράξης στην οικονοµική επιβίωση του ∆ήµου. 

Κατόπιν οµόφωνης συναίνεσης όλων των παρόντων µελών του ∆Σ για το κατεπείγον της 

συνεδρίασης, (σύµφωνα µε  τις διατάξεις τoυ άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 95 

του Ν.3463/2006), εισηγήθηκε ως κατωτέρω το θέµα της ηµερήσιας διάταξης.  

Θέµα 1
ο
 : Η.∆. 

   
                                                                          Εισηγητής : κ. Χριστόφορος 

Ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον κ. ∆ήµαρχο ο οποίος είπε: Την 20
η
 Απριλίου µε Πράξη 

Νοµοθετικού Περιεχοµένου, ο Πρωθυπουργός αποφάσισε τα ταµειακά διαθέσιµα των φορέων 

Γενικής Κυβέρνησης να µεταφερθούν στη Τράπεζα της Ελλάδος. Εµείς θα µιλήσουµε σε ότι 

αφορά τον ∆ήµο. Αυτά τα χρήµατα είναι χρήµατα του Παριανού λαού. Είναι χρήµατα τα οποία 

εµείς είµαστε υποχρεωµένοι να διαχειριστούµε µε τον καλύτερο τρόπο και γι αυτό το λόγο 

είµαστε εντεταλµένοι από τον κόσµο, να τα ανταποδώσουµε µε έργα και να του 

καλυτερεύσουµε τη ζωή. Το άρθρο 102 του Συντάγµατος είναι ένα άρθρο που µιλάει για το 

αυτοδιοίκητο. ∆ηλ εµείς βάσει του Συντάγµατος πρέπει να έχουµε αυτοτέλεια διοικητική και 

οικονοµική. Πώς θα έχουµε αυτοτέλεια διοικητική και οικονοµική όταν χωρίς να ερωτηθούµε, 

η κυβέρνηση αποφάσισε µονοµερώς να προχωρήσει σε εσωτερικό δανεισµό; Εµείς εδώ δεν 

ήρθαµε να κάνουµε πολιτική, ήρθαµε να στηρίξουµε τα συµφέροντα του ∆ήµου µας και µόνο, 

καθώς και τα συµφέροντα των Παριανών και µόνο. Για ενηµέρωση του σώµατος να σας πω ότι 

συνεδρίασε η Π.Ε.∆. Ν. Αιγαίου παρουσία του Περιφερειάρχη και στο σύνολο των µελών τους 

διαµαρτυρήθηκαν για αυτή την πρακτική και κατόπιν στις 20 & 21 του µηνός συνεδρίασε η 

ΚΕ∆Ε.   

Στη συνέχεια έδωσε τον λόγο στον κ. Χριστόφορο για να κάνει εισήγηση επί του θέµατος.     

Ο κ. Χριστόφορος είπε: Σύµφωνα µε την παραπάνω ΠΝΠ οι ΟΤΑ α’ βαθµού, όπως και όλοι οι 

Φορείς Γενικής Κυβέρνησης, υποχρεούται να καταθέτουν τα ταµειακά του διαθέσιµα και να 

µεταφέρουν τα κεφάλαια προθεσµιακών στην Τράπεζα της Ελλάδος. Από την υποχρέωση αυτή 

εξαιρούνται τα κεφάλαια που απαιτούνται για την κάλυψη των ταµειακών τους αναγκών για το 

επόµενο δεκαπενθήµερο. Επί των κεφαλαίων που είναι κατατεθειµένα ή θα κατατεθούν στους 

ανωτέρω λογαριασµούς της Τράπεζας της Ελλάδος εφαρµόζονται οι διατάξεις της περίπτωσης 

του άρθρου 15 παρ. 11 υποπαρ ζ’ του ν.2469/1997 που σηµαίνει ότι τα χρήµατα αυτά µπορούν 

να επενδύονται στο σύνολό τους σε συµβάσεις αγοράς ή πώλησης τίτλων του Ελληνικού 

∆ηµοσίου µε σύµφωνη επαναπώληση επαναγοράς µε αντισυµβαλλόµενο το ελληνικό δηµόσιο, 

ρέπος και reverce ρέπος. Μία άλλη σηµαντική διάταξη που επηρεάζεται άµεσα από την Π.Ν.Π. 

και που υπερισχύει κατά παρέκκλιση άλλης γενικής ή ειδικής διάταξης είναι αυτή του άρθρου 

24 του Ν. 1080/80, σύµφωνα µε την οποία «προς διασφάλιση της κανονικής καταβολής των 

αποδοχών των ∆ηµοτικών υπαλλήλων και συνταξιούχων, παρακρατείται υπ’ ευθύνη του 

προϊσταµένου του οικείου ταµείου, εκ των κατά την διάρκεια του οικονοµικού έτους 

εισπραττοµένων εσόδων εκάστου δήµου, των µη νόµω διατιθεµένων δι’ ειδικούς σκοπούς, ποσόν 

αντιστοιχούν προς τας αποδοχάς και συντάξεις ενός διµήνου των υπαλλήλων και συνταξιούχων 

αυτών, όπερ χρησιµοποιείται αποκλειστικώς δια την πληρωµήν των αποδοχών και συντάξεων 

και ανανεούται διαρκώς εκ των εν τω µεταξύ εισπραττοµένων εσόδων». Προκειµένου να 

εφαρµοστεί ο νέος Νόµος θα πρέπει να προσδιοριστούν οι υποχρεώσεις για την κάλυψη των 

ταµειακών αναγκών για το επόµενο δεκαπενθήµερο και δεύτερον τα κεφάλαια που έχουν 

κατατεθεί από τους ανωτέρω φορείς στο Ταµείο Παρακαταθηκών και ∆ανείων. Τα υπόλοιπα 

ταµειακά διαθέσιµα και καταθέσεις σε τραπεζικά ιδρύµατα πρέπει να κατατεθούν στο 

λογαριασµό ταµειακής διαχείρισης της Τράπεζας της Ελλάδος. Όσον αφορά την οικονοµική 

κατάσταση του ∆ήµου σήµερα, το ταµείο έχει ένα υπόλοιπο 3.788.476,84 €. Από αυτά το 

1.800.000 € είναι σε προθεσµιακές καταθέσεις, οπότε πλήττονται άµεσα. Οι υποχρεώσεις αυτή 

την στιγµή του ∆ήµου από τιµολόγια και υποχρεώσεις που θα τιµολογηθούν είναι 1.302.744,54 

€. Οι µισθοδοτικές καταστάσεις που θα εξοφληθούν µέσα στο Μάιο είναι 228.654,41€ από 

µισθοδοσίες του Απριλίου. Υπάρχουν ακόµη συµβάσεις της υπηρεσίας καθαριότητας που 
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αφορούν το µήνα Απρίλιο, θα τιµολογηθούν όµως και θα εξοφληθούν µέσα στο Μάιο. ∆εν 

έχουν συµβασιοποιηθεί και τιµολογηθεί ακόµη. Επίσης υπάρχει σύµβαση µε το ΚΤΕΛ η οποία 

ακόµα δεν έχει τιµολογηθεί. Υπάρχει ακόµη η επιχορήγηση της Κ∆ΕΠΑΠ που δεν έχει ακόµη 

τιµολογηθεί και µια επιχορήγηση για την αφαλάτωση 87.280,00€. Οπότε έχουµε ένα συνολικό 

ποσό περίπου στο 1.618.678,95 € που πρέπει να πληρωθεί άµεσα. Σύµφωνα µε το ψήφισµα της 

ΚΕ∆Ε, έχω συµπτύξει αυτό το ψήφισµα και το έχω προσαρµόσει και το οποίο είναι το εξής: 

"Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου Πάρου συνεδρίασε εκτάκτως µετά την γνωστοποίηση της  

Πράξης Νοµοθετικού Περιεχοµένου µε τίτλο «Κατεπείγουσα ρύθµιση για τη µεταφορά ταµειακών 

διαθεσίµων των φορέων Γενικής Κυβέρνησης προς επένδυση στην Τράπεζα της Ελλάδος» µε 

ΦΕΚ 41/20-04-2015. Με την παραπάνω ΠΝΠ οι ΟΤΑ α’ βαθµού, µεταξύ όλων των φορέων 

γενικής κυβέρνησης, υποχρεούται να καταθέσουν τα ταµειακά του διαθέσιµα στην Τράπεζα της 

Ελλάδος ώστε να χρησιµοποιηθούν για την εξυπηρέτηση του ∆ηµοσίου χρέους. 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο Πάρου  
1. Καταγγέλλει ως απαράδεκτη τη µεθόδευση της Κυβέρνησης και την απόφασή της να 

προχωρήσει στην έκδοση Π.Ν.Π., µε την οποία πλήττει ευθέως τη συνταγµατικά 

κατοχυρωµένη ανεξαρτησία του θεσµού της Αυτοδιοίκησης και ουσιαστικά ακυρώνει τον ρόλο 

της. 

2. Επιφυλάσσεται για κάθε νόµιµο δικαίωµά του, προκειµένου να προστατευθούν τα χρήµατα 

των πολιτών εξαντλώντας κάθε πολιτική και νοµική δυνατότητα που θα µας δοθεί, µε σκοπό 

να ακυρώσουµε το περιεχόµενο της Π.Ν.Π. 

3. Αποφασίζει τη µη εφαρµογή της Πράξης Νοµοθετικού Περιεχοµένου γιατί τίθεται σε κίνδυνο 

η οµαλή λειτουργία του ∆ήµου και των υπηρεσιών του, καθώς και η δυνατότητά του να 

ανταποκριθεί στη  στοιχειώδη λειτουργία του. 

4. Καλεί την Κυβέρνηση να αποσύρει άµεσα την Π.Ν.Π. και στη συνέχεια, να ξεκινήσει µε 

πρωτοβουλία της ένας ειλικρινής διάλογος, προκειµένου να αναζητηθούν κοινά αποδεκτές 

λύσεις που στόχο θα έχουν την εξυπηρέτηση του εθνικού συµφέροντος. 

5. Αποφασίζει να συµµετάσχει ο ∆ήµος Πάρου σε αγωνιστικές κινητοποιήσεις, µαζί µε το 

προσωπικό του, αρχής γενοµένης από την ηµέρα κατά την οποία θα έρθει προς συζήτηση στη 

Βουλή η Πράξη Νοµοθετικού Περιεχοµένου." 

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Λιµενικού Ταµείου κ. Καραχάλιος απατώντας σε ερώτηµα που του 

τέθηκε είπε ότι τα ταµειακά διαθέσιµα του ∆.Λ.Τ. είναι 4.338.578,83€. 

Στη συνέχεια ο Αντιδήµαρχος κ. Χριστόφορος απάντησε στα ερωτήµατα των ∆ηµοτικών 

Συµβούλων και ακολούθησαν οι τοποθετήσεις. 

Η κ. Χανιώτη είπε: Ο επικεφαλής της παράταξής µας κ. Βλαχογιάννης είναι για υπόθεση του 

∆ήµου στη Σύρο και θα ήθελα να διαβάσω την τοποθέτησή του: «Αγαπητοί συνάδελφοι, 

για  λόγους αρχής διαφωνώ µε την  Πράξη Νοµοθετικού Περιεχοµένου.  

∆ιαφωνώ γενικότερα, µε την µεθόδευση  που ακολούθησε η κυβέρνηση στην προκειµένη 

περίπτωση διότι ενέργησε  µονοµερώς, χωρίς να ενηµερώσει και να συζητήσει µε την ΚΕ∆Ε. 

Όµως, µε την ουσία της υπόθεσης  συµφωνώ. Λέω ΝΑΙ στην µεταφορά διαθεσίµων στην 

Κεντρική Τράπεζα της Ελλάδος διότι αυτό επιβάλει η Εθνική Ανάγκη και προκειµένου η χώρα 

µας αυτή τη δύσκολη ώρα να διαπραγµατευτεί µε όσο το δυνατόν καλύτερους όρους, θεωρώ ότι 

η Τοπική Αυτοδιοίκηση πρέπει να σταθεί δίπλα στην κυβέρνηση και ότι το "όλοι µαζί" πρέπει 

να ισχύσει στην κυριολεξία και όχι µόνο στα λόγια». Αυτή είναι η τοποθέτηση του επικεφαλής 

αλλά όχι της παράταξης µας και ο καθ ένας από εµάς θα τοποθετηθεί ξεχωριστά.  

Ο κ. Γκόκας είπε: Να σας ενηµερώσω και εγώ ότι ο επικεφαλής της παράταξής µας κ. Σαρρής 

είναι στην Αθήνα για οικογενειακούς λόγους. Η Πράξη Νοµοθετικού Περιεχοµένου λέει πολύ 

λίγα πράγµατα. Στην ουσία µας λέει να µεταφέρουµε τα διαθέσιµά µας από τις Εµπορικές 

Τράπεζες στην Τράπεζα της Ελλάδας και δίνει µια κατεύθυνση για τις ανάγκες του ∆ήµου για 

ένα δεκαπενθήµερο να κάνει κάποιο προγραµµατισµό. ∆ηλ µετά το δεκαπενθήµερα θα δώσει 

άλλες οδηγίες. Το επιτόκιο µε το οποίο τοποθετούµε τα χρήµατα είναι ευνοϊκότερο από αυτό 

που τα έχουµε τοποθετήσει. Αυτά είναι τα δεδοµένα που έχουµε αυτή την στιγµή. Ποιο κίνδυνο 

θα µπορούσαµε να δούµε σε αυτή την υπόθεση; Να µην τα πάρουµε πίσω. Αυτό θα γίνει σε 

περίπτωση που καταρρεύσει το Κράτος. Μα αν καταρρεύσει το Κράτος δεν θα νοιαστούµε 
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µόνο για τα χρήµατα που έχουµε στην Τράπεζα, θα νοιαστούµε και γι αυτά τα οποία που µας 

δίνει το κράτος από τους Κεντρικούς Αυτοτελείς Πόρους, χωρίς τους οποίους δεν µπορούµε να 

λειτουργήσουµε. Η εξασφάλιση των πόρων και των διαθεσίµων των ΟΤΑ έχουν να κάνουν µε 

την βιωσιµότητα του Κράτους και όχι µε το που είναι τοποθετηµένα τα χρήµατα. Προσωπικά 

δεν πιστεύω ότι η τοποθέτηση των χρηµάτων µας στις ιδιωτικές τράπεζες είναι µια ασφαλή 

τοποθέτηση. Κατά συνέπεια δεν βλέπω κάποιον αυξηµένο κίνδυνο από την αλλαγή της 

τοποθέτησης των χρηµάτων. Το µόνο που θα έβλεπα είναι αν αυτή η αλλαγή µας δηµιουργήσει 

πρόβληµα στη λειτουργία µας. Η αφαίµαξη των πόρων των ΟΤΑ έχει γίνει ήδη µε έναν άµεσο 

και µε ένα έµµεσο τρόπο. Ο άµεσος τρόπος ήταν η µείωση των Κ.Α.Π. κατά πάνω από 50% και 

ο έµµεσος τρόπος είναι οι πολιτικές της λιτότητας και της υπερφορολόγησης που έχουν 

οδηγήσει στην µείωση της εισπραξιµότητας των τελών. Τώρα επί της αρχής υπάρχει 

παρέµβαση στον τρόπο λειτουργίας και διοίκησης των ∆ήµων. Πιστεύω ότι πρέπει να 

συνταχθούµε µε την πλειοψηφία του ελληνικού λαού που είναι στο πλευρό της κυβέρνησης 

αυτή την στιγµή, στην σκληρή αυτή διαπραγµάτευση και όχι µε την πλειοψηφία των 

αντικυβερνητικών ∆ηµάρχων της ΚΕ∆Ε η οποία επενδύει σε µικροπολιτικές στρατηγικές. Θα 

συµφωνήσω απόλυτα µε την εισήγηση του κ. Βλαχογιάννη. 

Ο κ. Ροκονίδας είπε: Είναι γεγονός ότι έχω µείνει άφωνος από αυτούς που θέλουν να λέγονται 

προοδευτικοί, από αυτούς που θέλουν να λέγονται αριστεροί, αλλά φαίνεται η συγκυβέρνηση 

µε τους πατρόνες του εθνικισµού, της ακροδεξιάς, τους καπηλευτές του πατριωτισµού έχει 

προκαλέσει και εγκεφαλική αλλοίωση. Ειλικρινά µένω έκπληκτος µε αυτά που ακούγονται εδώ. 

Είναι δυνατόν σήµερα να συζητάµε για το εάν τελικά το θέµα είναι το επιτόκιο; Είναι δυνατόν 

να συζητάµε για το εάν τελικά αύριο έχουµε να πληρώσουµε 200 – 300 χιλιάδες ή αν έχουµε να 

πληρώσουµε πολλά περισσότερα; Αυτό είναι το θέµα; Αυτό είναι το ζήτηµα της αυτοτέλειας 

των ΟΤΑ που κάποιοι ωρύονταν και βάζουν ως ζήτηµα συνταγµατικής κατοχύρωσης κτλ; Τι 

συζητάµε σήµερα; Πίστευα ότι σήµερα θα συζητάγαµε στο ∆.Σ. για το εάν τελικά αυτό που 

προτείνετε ως ψήφισµα, χρειάζεται να συζητήσουµε για να διορθώσουµε µια πρόταση κλπ. 

Είπε λάθος ο κ. ∆ήµαρχος πριν που είπε ότι δεν κάνουµε πολιτική σήµερα εδώ. ∆ιεκδικούµε 

και υπερασπιζόµαστε τα χρήµατα που ανήκουν στον Παριανό λαό. Αυτό είναι πολιτική πράξη. 

Είναι µέρος της Εθνικής προσπάθειας; Ποιάς Εθνικής προσπάθειας; Γιατί δεν βάζουν χέρι στη 

∆ΕΗ και στον ΟΤΕ; Γιατί εξαιρούνται δηλ οι περίφηµες ∆ΕΚΟ οι οποίες είναι ενταγµένες στο 

χρηµατιστήριο σήµερα; Γιατί η πολιτική τους είναι ταξική και γιατί από εκεί κερδοσκοπούν οι 

ιδιώτες, κερδοσκοπεί το κεφάλαιο. Οι αποφάσεις των ∆ήµων είναι συγκεκριµένες καθώς και η 

απόφαση της ΚΕ∆Ε είναι συγκεκριµένη. Εµείς διαφωνούµε στις 7 του Μάη που βάζει, ή 

καταδικάζουµε ή όχι. ∆εν βάζουµε ηµεροµηνία λήξης, γιατί ο Πατούλης µπορεί να έχει άλλα 

στο µυαλό του και στις 7 του Μάη στο συνέδριο της ΚΕ∆Ε να διαπραγµατευτεί κάτι άλλο. 

Εµείς την καταδικάζουµε την Πράξη Νοµοθετικού Περιεχοµένου όπως έχουµε καταδικάσει και 

τις Π.Ν.Π. στο παρελθόν διότι δεν εξυπηρετούνται τα λαϊκά συµφέροντα. Ζητάµε τα 

αποθέµατα του ∆ήµου και των Νοµικών του Προσώπων να µην φύγουν από το ∆ήµο χωρίς 

ηµεροµηνία λήξης. Συµφωνούµε στην πρόταση του ψηφίσµατος αλλά θα σας πω που 

διαφωνούµε και θα παρακαλούσα να φύγει. Αναφέροµαι στην 4
η
 παράγραφο που λέει «Καλεί 

την Κυβέρνηση να αποσύρει άµεσα την Π.Ν.Π. και στη συνέχεια, να ξεκινήσει µε πρωτοβουλία 

της ένας ειλικρινής διάλογος, προκειµένου να αναζητηθούν κοινά αποδεκτές λύσεις που στόχο θα 

έχουν την εξυπηρέτηση του εθνικού συµφέροντος», διότι αν µπούµε στην λογική του διαλόγου 

για τις κοινά αποδεκτές λύσεις, σηµαίνει ότι βάζουµε πάνω στο τραπέζι µε τα δικά µας τα χέρια 

την ταφόπλακα στην οικονοµική αυτοτέλεια της αυτοδιοίκησης. Νοµίζουµε λοιπόν ότι πρέπει 

να φύγει διότι ουσιαστικά αναιρεί το ζήτηµα της κατοχυρωµένης συνταγµατικά ανεξαρτησίας 

που αναφέρεται στην πρώτη παράγραφο. 

Ο κ. Λεοντής Μικές είπε. Εγώ σαν Πρόεδρος του Νοµικού Προσώπου Κ.Π.Π.Α. και επειδή 

θεωρώ των εαυτό µου υπεύθυνο απέναντι στους Παιδικούς Σταθµούς, στα παιδάκια, στους 

εργαζοµένους και στους ανθρώπους της τρίτης ηλικίας των ΚΑΠΗ δεν θα συναινέσω µε 

τίποτα, σε καµία περίπτωση, να συζητηθεί το θέµα της διάθεσης οποιουδήποτε ποσού στην 

Τράπεζα της Ελλάδος και είµαι κάθετα αντίθετος σε αυτό το θέµα.    
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Ο κ. Καραχάλιος είπε: θα καταγγείλω και εγώ µε την σειρά µου την Π.Ν.Π. της Κυβέρνησης, 

µία πράξη που µας πάει αρκετά πίσω. Επουδενεί δεν πρέπει να φύγουν αυτά τα χρήµατα διότι 

είναι χρήµατα του Παριανού λαού, όχι γιατί δεν θέλουµε να βοηθήσουµε αλλά διότι θα είναι 

πολύ δύσκολο να τα πάρουµε όταν τα χρειαστούµε.  

Ο κ. Πετρόπουλος Πρόεδρος του Ν.Π. ΣΥ.∆Ι.Σ.Α.Π.Α. είπε: θα καταδικάσουµε και εµείς µε 

την σειρά µας την παρέµβαση της Κυβέρνησης στο έργο της αυτοδιοίκησης και όσο και καλή 

διάθεση να υπάρχει δεν θα µπορέσουµε να λειτουργήσουµε σαν Νοµικό Πρόσωπο και σε καµία 

περίπτωση δεν υπογράφουµε να δοθούν τα χρήµατα του Παριανού λαού.  

Ο κ. Ρούσσος Π. καταδικάζει και αυτός µε την σειρά του την πράξη Νοµοθετικού 

Περιεχοµένου της Κυβέρνησης.  

Η κ. Χανιώτη είπε: το να θέτουµε θέµατα πατριωτισµού απόψε δεν είναι αναγκαίο. Θα 

συµφωνήσω µε τον κ. Ροκονίδα µόνο στο κοµµάτι ότι εξαιρείτε η ∆ΕΗ και ο ΟΤΕ. Θα 

συµφωνήσω σε αυτό που είπε ο κ. ∆ήµαρχος για το αυτοδιοικητικό του ∆ήµου. Είναι τακτική 

πάντα της κεντρικής κυβέρνησης να παρακάµπτει την αυτοδιοίκηση. Σαφώς είµαι κατά της 

τακτικής των Π.Ν.Π. και µε τον τρόπο που κινήθηκε η Κυβέρνηση. Άλλωστε οι ΟΤΑ πάντα 

έβαζαν πλάτη και µε τον Καλλικράτη ένα τεράστιο κοµµάτι της οικονοµίας που έγινε ήταν στην 

πλάτη των ΟΤΑ. Όµως όταν η Ελλάδα βρίσκεται σε αυτή την κατάσταση και στην περίπτωση 

που αναφέρθηκε προηγουµένως της χρεοκοπίας, ποια χρήµατα θα υπάρχουν; Όταν η 

Κυβέρνηση ανεξάρτητα από την πολιτική πεποίθηση του καθενός, δίνει έναν αγώνα, δεν 

είµαστε υποχρεωµένοι να βοηθήσουµε για το σπίτι µας; δηλ µόνο η Πάρος είναι το σπίτι µας; 

Εγώ αυτή την τακτική την θεωρώ εγωιστική. Σαφώς και όλοι αγαπάµε το νησί µας, σαφώς και 

θέλουµε να πληρωθούν οι εργαζόµενοι και οι προµηθευτές µας, αλλά αν χρεοκοπήσει η χώρα 

δεν θα πληρωθεί κανείς. Όσον αφορά αν θα χαθούν τα χρήµατα η όχι. Εγώ δεν νοµίζω ότι θα 

χαθούν τα χρήµατα, είναι εγγυηµένα, υπάρχει ένα επιτόκιο και νοµίζω ότι µεγαλώνουµε το 

πράγµα από αυτό που είναι. Σχετικά µε την ΚΕ∆Ε ο κ. Πατούλης έκανε δήλωση σήµερα η 

οποία ήταν ξεκάθαρη και λέει «αν η χώρα έχει πρόβληµα εκπλήρωσης απαραίτητων 

υποχρεώσεων βεβαίως και όλη η αυτοδιοίκηση θα συµβάλει και θα δώσει τα πάντα για να µην 

πέσει η πατρίδα στα βράχια». Νοµίζω ότι είναι πολύ εγωιστικό να σκεφτόµαστε µόνο το τι θα 

γίνει στη Πάρο γιατί η Ελλάδα είναι το σπίτι µας και µετά όλα τα υπόλοιπα.  

Ο κ. Ραγκούσης είπε: τα χρήµατα είναι του Παριανού λαού και µόνο. Για µένα είναι 

απαράδεκτα αυτά που συζητιούνται. Έχουµε να πούµε µόνο δύο κουβέντες αν συµφωνούµε η 

όχι. Εδώ µέσα πολιτικά δεν επιτρέπονται, δεν είναι σωστό. Εδώ µιλάµε για την Πάρο και τα 

πολιτικά δεν χωράνε. 

Ο κ. Άγουρος συµφωνεί µε την τοποθέτηση του κ. Ροκονίδα για την µη µεταφορά των 

χρηµάτων του ∆ήµου και των Νοµικών του Προσώπων στην Τράπεζα της Ελλάδος. 

Ο κ. Ρούσσος Β. είπε: Θεωρώ και εγώ ότι για να αποφασίσουµε σήµερα κριτήριο δεν θα πρέπει 

να είναι το επιτόκιο. Ένα σηµαντικό πράγµα που πρέπει να κοιτάξουµε είναι το θέµα σχετικά 

µε την διαθεσιµότητα στη διαχείριση. Θεωρώ ότι δεν µπορεί η εκάστοτε Κυβέρνηση να 

αποφασίζει µόνη της µε ποιο τρόπο θα διαχειριστούν τα χρήµατα οι φορείς της Γενικής 

κυβέρνησης. Εγώ θα υπερψηφίσω το ψήφισµα και είµαι αντίθετος να δοθούν τα χρήµατα.  

Ο κ. Μαλαµατένιος συµφωνεί µε τους προλαλήσαντες σχετικά µε την αντίθεση τους στην 

Π.Ν.Π.  

Ο κ. Αντιπαριώτης συµφωνεί µε το ψήφισµα και ότι δεν θα πρέπει να φύγουν τα χρήµατα από 

κανένα ∆ήµο. 

Ο κ. Λουκής είπε: Όταν ξεκινούσε ο Καποδίστριας και µετέπειτα ο Καλλικράτης οι ∆ήµοι 

ονοµαζόντουσαν µικρές Κυβερνήσεις. Πράγµα το οποίο σηµαίνει ότι είχαµε κάποιο σπουδαίο 

ρόλο στην διαχείριση όλων αυτών των πραγµάτων. Με αυτή την Π.Ν.Π. πρωτόβουλα χωρίς να 

ερωτηθούν οι ∆ήµοι αν συµφωνούν ή όχι, θεωρώ ότι είναι απαράδεκτη και είµαι απόλυτα 

σύµφωνος µε το ψήφισµα αυτό.    

Ο κ. Μαρινόπουλος είπε: θα ψηφίσω το ψήφισµα εκτός της παραγράφου 3 και προτείνω να 

αφαιρεθεί διότι πιστεύω ότι είναι παράνοµο να αποφασίσουµε τη µη εφαρµογή της Πράξης 

Νοµοθετικού Περιεχοµένου, διότι όσο σκληρός και να είναι ένας Νόµος είναι Νόµος.  
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Ο κ. ∆ήµαρχος δευτερολογώντας είπε: και εγώ εξεπλάγην σήµερα µε την κουβέντα, ίσως γιατί 

θεωρώ τον εαυτό µου ότι βλέπω χωρίς χρώµα, γι αυτό είπα πολιτική, εν ρύµη του λόγου µου 

εννοούσα κοµµατική γραµµή και όχι πολιτική. Σαφέστατα έχετε δίκιο σε αυτό. Εµείς 

τουλάχιστον το έχουµε αποδείξει και θέλουµε να το αποδείξουµε σαν Παράταξη ότι κοµµατική 

γραµµή και κοµµατική θηλιά εγώ προσωπικά δεν έχω. Εµείς καταδικάσαµε την µείωση των 

ΚΑΠ και της ΣΑΤΑ στο 62%. ∆εν είπαµε καλά έκανε το κράτος και αγωνίζεται για την 

πατρίδα, αλλά είπαµε ότι κακώς έκανε. Κακώς κρατάει τα παρακρατηµένα των ∆ήµων, τα 

χρήµατα των πολιτών των δικών µας. Εµείς είµαστε υπέρ της ελευθερίας και όχι υπέρ της 

συγκεκριµένης γραµµής οποιουδήποτε κόµµατος. ∆εν θα στηρίξω ποτέ κάτι που είναι εις βάρος 

του ∆ήµου. ∆εν θα στηρίξουµε κανέναν πίσω από µικροπολιτικές στρατηγικές.  

Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος ζήτησε από τον Αντιδήµαρχο κ. Χριστόφορο να διαβάσει το 

ψήφισµα κατόπιν των τροποποιήσεων που πρότεινε ο κ. Ροκονίδας για να τεθεί προς ψήφισµα 

από το σώµα.     

Το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο 

 αφού έλαβε υπόψη του την παραπάνω εισήγηση, τις διατάξεις των άρθρων 65, 67, 69, 94 

και 95 του Ν.3852/2010, το ΦΕΚ Τεύχος Α΄/41/20-4-2015 και τα στοιχεία του σχετικού 

φακέλου, 

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία, 

Εγκρίνει το παρακάτω ψήφισµα σχετικά µε την Πράξη Νοµοθετικού Περιεχοµένου για την 

αναγκαστική µεταφορά ταµειακών διαθεσίµων των Φορέων Γενικής Κυβέρνησης προς 

επένδυση στην Τράπεζα της Ελλάδος (ΦΕΚ Τεύχος Α΄/41/20.4.2015) : 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο Πάρου: 

1. Καταγγέλλει ως απαράδεκτη τη µεθόδευση της Κυβέρνησης και την απόφασή της να 

προχωρήσει στην έκδοση Π.Ν.Π., µε την οποία πλήττει ευθέως τη συνταγµατικά κατοχυρωµένη 

ανεξαρτησία του θεσµού της Αυτοδιοίκησης και ουσιαστικά ακυρώνει τον ρόλο της. 

2. Καλεί την Κυβέρνηση να αποσύρει άµεσα την Π.Ν.Π. 

3. Αποφασίζει τη µη εφαρµογή της Πράξης Νοµοθετικού Περιεχοµένου γιατί τίθεται σε 

κίνδυνο η οµαλή λειτουργία του ∆ήµου και των υπηρεσιών του, καθώς και η δυνατότητά του να 

ανταποκριθεί στη στοιχειώδη λειτουργία του. 

4. Επιφυλάσσεται για κάθε νόµιµο δικαίωµά του, προκειµένου να προστατευθούν τα χρήµατα 

των πολιτών εξαντλώντας κάθε πολιτική και νοµική δυνατότητα που θα µας δοθεί, µε σκοπό να 

ακυρώσουµε το περιεχόµενο της Π.Ν.Π. 

5. Αποφασίζει να συµµετάσχει ο ∆ήµος Πάρου σε αγωνιστικές κινητοποιήσεις, µαζί µε το 

προσωπικό του, αρχής γενοµένης από την ηµέρα κατά την οποία θα έρθει προς συζήτηση στη 

Βουλή η Πράξη Νοµοθετικού Περιεχοµένου. 

Ο κ. Μαρινόπουλος ψήφισε το ανωτέρω ψήφισµα εκτός της παραγράφου 3 διότι πιστεύει ότι 

είναι παράνοµο να αποφασίσουµε τη µη εφαρµογή της Πράξης Νοµοθετικού Περιεχοµένου, 

διότι όσο σκληρός και να είναι ένας Νόµος είναι Νόµος. 

Η κ. Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα ψήφισε παρών διότι δεν ρωτήθηκαν οι ∆ήµοι πριν 

προχωρήσει η Κυβέρνηση στην Π.Ν.Π. Επίσης παρών ψήφισαν ο κ. Γκόκας Αλέξιος και η κ. 

Χανιώτη Μαρία. 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθµό 112/2015. 

Ύστερα  από την εξάντληση των θεµάτων λύθηκε η συνεδρίαση. 

Σε επιβεβαίωση των παραπάνω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

Ο ∆ήµαρχος Ο Πρόεδρος Τα µέλη 

(Τ.Υ.) (Τ.Υ) (Τ.Υ.) 

Μάρκος Ι. Κωβαίος Σαραντινός Χριστόδουλος-Γεώργιος 1. Άγουρος Άγγελος 

  2. Αντιπαριώτης ∆ηµήτριος 

  3. Γκόκας Αλέξιος   

  4. Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα 

  5. Καλακώνας Μηνάς 

  6. Καραχάλιος Σταύρος 

  7. Λεοντής Μικές  
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  8. Λουκής Γεώργιος                

  9. Μαλαµατένιος Εµµανουήλ 

  10. Μαρινόπουλος Αθανάσιος 

  11. Πετρόπουλος Ιωάννης 

  12. Πούλιος Γεώργιος 

  13. Ραγκούσης Γεώργιος 

  14. Ροκονίδας Κωνσταντίνος 

  15. Ρούσσος Βατίστας       

  16. Ρούσσος Πέτρος 

  17. Σαρρή – Παπακυρίλλου 

Θεοδώρα 

  18. Τριπολιτσιώτης Γεώργιος 

  19. Χανιώτη Μαρία 

  20. Χριστόφορος Χρήστος 

 

Για την ακρίβεια 

 

 

 

                    

                                     

 

                                     

            

Ο ∆ήµαρχος  

 

 

 

Ο Πρόεδρος 

Μάρκος Ι. Κωβαίος  Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος 

 


